
Oud bekende, nieuwe trainer Dames 1 

Het is de TC en Dames 1 gelukt een waardige, ervaren trainer/coach te vinden voor Dames 1, Ab van 
Dijkhuizen. Van harte welkom, Ab! 
Op verzoek van de redactie stelt Ab zich voor, wat ook wat volleybalhistorie uit deze omgeving 
oplevert; bijna op het niveau van de memoires van Ad Snijders en Krijn van Zwieten. Wij wensen Ab 
en zijn team een heel plezierig en succesvol seizoen en hopen nog veel plezier aan zijn ervaring te 
beleven. Komt dat zien in de sporthal! 
 
Hallo bekende en onbekende leden van Nuovo, 
 
Ik ben Ab van Dijkhuizen en sinds kort trainer/coach van dames 1. 
Enige gegevens van mij. Ik ben op 17 april 1949 geboren in Wadenoyen, een klein plaatsje bij Tiel. 
Momenteel woon ik in Bennekom. 
Ik ben begonnen met volleyballen in Culemborg, waar mijn vader zelf een volleybalvereniging heeft 
opgericht, genaamd SDO (Samenwerking Doet Overwinnen). Ik had feeling met de bal en werd al snel 
gescout door Shot. Omdat ik zo'n klein ventje was, werd ik spelverdeler. Bij Shot heb ik in diverse 
teams gespeeld en ben uiteindelijk beland in het eerste (tweede divisie); zoals gezegd, ik had er wel 
gevoel voor. 
 
De geboorte van Scylla 
Ik ben in 1970 getrouwd en verhuisd naar Ede. Daarna is het een tijdje stil geweest qua volleybal, 
maar waar het bloed kruipt is er geen weg terug. Ik ben toen bij CTB begonnen met bedrijfsvolleybal. 
Al snel ontstond er de behoefte om het bedrijfsvolleybal te veranderen in een open vereniging. Zo 
was CTB/De Springer geboren en hebben we ons ingeschreven bij de NeVoBo. 
Wij zijn begonnen in de 5de klasse (die was er toen nog). Voor de oudgedienden onder ons: in het 
eerste team van CTB/De Springer zaten onder andere Boeve, Bravenboer, Steenbergen, Jansen en 
uiteraard Van Dijkhuizen; een sterk team, dat keer op keer kampioen werd. 
Ondanks de successen ontstond er onenigheid. Het gevolg was een fusiegesprek tussen CTB/de 
Springer en SKV; zo is Scylla geboren. 
 
Kampioenenmaker 
In de tijd van CTB/De Springer heb ik mijn licenties behaald voor het trainersvak en de omgang met 
agressie. Ook heb ik toen mijn licentie behaald als scheidsrechter. Ik fluit momenteel tweede divisie 
wedstrijden. 
Ik heb ondertussen een hele reeks clubs getraind, en trof daar vaak Nuovo als tegenstander. Onder 
andere heb ik de dames van Woudenberg, Invicta, TweeVV en Agillitas getraind. Ook heb ik de heren 
van Savicto getraind, die kampioen werden in de derde divisie, Evobo uit Ederveen, die twee keer 
kampioen werden tot en met de eerste klasse en daarna de jeugd van VCV uit Veenendaal, die 
Nederlands kampioen werden. Met DOS uit Lunteren heb ik ook de eerste klasse bereikt. En last but 
not least heb ik 7 jaar heren 1 van Nuovo getraind. Ik ben daarmee meerdere keren kampioen 
geworden en hebben we zelfs derde divisie bereikt. Uit die tijd zie ik nog veel bekende gezichten 
terug. Door omstandigheden ben ik bij Nuovo weggegaan, om nu weer terug te keren op het oude 
nest, maar dan bij dames 1. 
 
Ambities 
Na wat proeftrainingen voor de zomervakantie, zijn we sinds kort echt begonnen met de trainingen. 
Voor mij het moment om te kijken wat er kan verbeteren; wie mij kent, weet wat ik wil. De eerste 
oefenwedstrijd tegen Set-Up uit Scherpenzeel werd gewonnen met 3-1. En afgelopen weekend 
hebben we een vierkamp gehad in Apeldoorn. We hebben 9 sets gespeeld en 8 daarvan weten te 
winnen. Een zeer geslaagd weekend dus voor deze ploeg met potentie. 



Wij zijn in ieder geval klaar voor de competitie. Ik heb ondertussen een aardig beeld van de 
speelsters en wil graag samen met de dames invulling geven aan onze ambities: meedraaien in de 
top van de Promotieklasse en zien waar we uit kunnen komen. Ik ben er klaar voor en heb er zin in. 
 
Ik heb in vogelvlucht mijn historie verteld, zodat eenieder weet wat voor vlees er in de kuip zit. Ik 
spreek jullie graag en hoop jullie op de tribunes terug te zien om dit team aan te moedigen.. 
 
Hartelijke groet aan ieder die dit leest, 
Ab van Dijkhuizen 


